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1 Voorwoord van de voorzitter 
 

Het jaar 2022 begon verwachtingsvol, maar helaas bleek corona toe te slaan met de omikronvariant: 

opnieuw werden wij ernstig beperkt in onze speel- en ontmoetingsmogelijkheden. Het ledental bij BAN is 

in deze coronajaren met meer dan 70 teruggelopen, waardoor het bestuur zich genoodzaakt zag om 

scherp te varen op de kosten. 

De gemeente Amersfoort heeft zich bijzonder coulant opgesteld als het gaat om vergoedingen voor de 

zaalhuur. Aan het einde van 2022 werden we verrast met opnieuw een tegemoetkoming in deze kosten 

die zo’n groot beslag leggen op de middelen van BAN. Daardoor is het jaar financieel  alsnog positief 

geëindigd. 

Bijzonder in 2022 was ook de Gemeentelijke Jeugdonderscheiding voor Richard de Jong voor zijn grote 

inzet als BAN-trainer en lid van de activiteitencommissie. Een fraaie blijk van waardering voor opnieuw 

een BAN-vrijwilliger.  

Na de zomer zijn we weer volop gestart met onze BAN-activiteiten, nu niet meer gehinderd door corona. 

En sterker: BAN bloeit als tevoren! Het aantal leden is fors toegenomen tot 250 per einde kalenderjaar 

2022. Dat is een geweldige opsteker. De wervingscommissie verdient een enorm compliment: al hun 

activiteiten hebben krachtig bijgedragen aan de naamsbekendheid van BAN en de instroom van nieuwe 

leden. 

De competitie hebben we ongehinderd kunnen oppakken en ook de voorbereidingen voor alle 

toernooien zijn met energie en plezier ter hand genomen. 

Nu we de verenigingsfinanciën op orde hebben, betekent dat niettemin dat de kosten voor BAN fors 

oplopen. De SRO heeft de zaalhuur met 8,5% verhoogd en aangekondigd dit in 2023 nogmaals te moeten 

doen. Op de ALV zal daartoe een voorstel tot structurele contributieverhoging gedaan worden. 

Het bestuur bedankt alle vrijwilligers voor hun tomeloze inzet BAN tot de levendige vereniging te maken 

die zij is waarmee wij met een gerust hart de toekomst tegemoet kunnen treden. BAN is opnieuw de 

plek waar alle leden van BAN badminton en samenzijn kunnen ervaren en delen als dé gewaardeerde en 

sportieve ontmoetingsplek in een wederom onrustige wereld. 

 

WimJan Egtberts 
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2 Verslag ledenadministratie 
Samenstelling commissie: 

• Klasien Blankestijn 

• Chris Francke 

• Ton Linders 

 

Activiteiten 2022: 

• Beheer leden (verwerken inschrijvingen, mutaties en afmeldingen) 

• Afhandelen verzoeken om informatie van zowel leden als potentiële leden. 

• Aanmaak facturen (t.b.v.  innen contributie, extra activiteiten, clubkleding, etc.). 

• Extra informatie over samenstelling contributie door (fictieve) voorbeelden op de website. 
 

Overzicht aantal leden: 

Datum telling 

11 februari 2023 
1-1-2017 1-1-2018 1-1-2019 1-1-2020 1-1-2021 1-1-2022 1-1-2023 

junior - t/m 14 jr 92 78 64  48 36 58 

junior - 15 t/m 17 jr 31 25 34  18 20 20 

totaal junioren: 123 103 98 92 66 56 78 

         

Senioren 145 161 155 149 136 136 152 

totaal senioren: 145 161 155 149 137 136 152 

         

TOTAAL: 268 264 253 241 203 192 230 
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Aantal inschrijvingen: 

Inschrijvingen Totaal Junioren Senioren 

In 2022 63 37 26 

In 2023 (tot 11 feb) 16 1 15 

 

Aantal opzeggingen: 

Uitschrijvingen Totaal Junioren Senioren 

Per 07-20 37 24 13 

Per 01-21 27 13 14 

Per 07-21 20 12 8 

Per 01-22 8 2 6 

Per 07-22 9 6 3 

Per 01-23 17 5 12 

 

Plan voor 2023 
- Verder uitwerken om informatievoorziening (voor bijvoorbeeld aspirant nieuwe leden) te 

beleggen bij de wervingscommissie. 
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3 Verslag Technische Commissie (TC) 
Competitie contactpersonen 

Joset Zaalberg (CCP) en Bram Kodde (JCCP) hebben regelmatig contact om met elkaar af te stemmen en 

zo nodig werkzaamheden van elkaar over te nemen.  

 

Teamsamenstelling en overzicht competitieteams 2022-2023 

Het competitieseizoen is voorspoedig van start gegaan en het lijkt erop dat het seizoen, voor het eerst 

weer sinds Corona, regulier kan worden doorlopen/afgerond. 

BAN stond voor het seizoen 2022 – 2023 ingeschreven met de volgende seniorenteams: 

- BAN 1 en 2 in de 4e divisie 

- BAN 3, BAN 4 en BAN 5 in de 5e divisie 

- BAN 6 in de 6e divisie 

- BAN 7 en BAN 8 in de 7e divisie 

- BAN 9 in de 8e divisie 

BAN heeft in 2022/2023 niet meegedaan met de najaars- en voorjaarscompetitie.  

Wel heeft zich voor 2023 een team ingeschreven voor de dubbelcompetitie (3 spelers), die voorheen 

meedeed met de najaars-/voorjaarscompetitie.   

In het seizoen 2022-2023 hebben vijf junior teams deelgenomen aan de Bondscompetitie, dit zijn: 

- BAN J1 in U19 Mix nylon 

- BAN J2 in U17 Mix 

- BAN J3 in U15 Mix  

- BAN J4 in U15 Gemengd opstap 

- BAN J5 in U13 Gemengd opstap 

BANJ3 (Amber Brooks, Stef Klaassen, Jelle Smeding en Lisanne Ritsma) is/wordt kampioen in hun poule.  

In principe zullen alle teams die zich hebben ingeschreven voor het seizoen 2022-2023 in het seizoen 

2023-2024 uitkomen in dezelfde divisie/klasse. Dit is onder meer wel afhankelijk van de inschrijvingen 

en/of afmeldingen van de betreffende competitie-spelers. Afmeldingen dienen voor 1 maart te zijn 

doorgegeven.  

De definitieve teamindelingen zijn op dit moment nog niet bekend.  

Op dit moment loopt een enquête onder alle senioren competitieteams, reserve competitiespelers en 

BAN J1 met als doel om onder meer beter inzicht te krijgen in hoe de spelers de trainingen en de 

competitie ervaren (terugkijken) en wat de ambities/voorkeuren zijn voor het komende seizoen 

(vooruitkijken).  

Gezien het toenemende aantal juniorleden kunnen wellicht volgend competitieseizoen meer 

juniorenteams dan vorige seizoen worden ingeschreven. 
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Trainerskader  

Ook dit seizoen is op jaarbasis een urencontract afgesloten met Bart-Jan den Hollander en zullen voor 

start van het nieuwe seizoen nieuwe afspraken worden gemaakt met Bart-Jan. Sacha van Hal is 

toegevoegd aan het trainingskader.  

Willem Munnik heeft aangegeven voor het komende competitieseizoen geleidelijk aan zijn rol als 

beleidsmanager te willen overdragen aan een opvolger. Het bestuur is verheugd dat Redmar Blik hem zal 

opvolgen. Willem en Redmar maken afspraken over de overdracht.  

 

Trainingsdagen 

Voor de jeugd vond de trainingsdag plaats op 10 september en voor de senioren op 11 september. Het 

was een succesvol weekend. Een aantal juniorleden deed mee aan de CHEMPS-badmintonselectie van 

Bart-Jan den Hollander op vrijdagavond in Amersfoort (de Bron).  

 

Toernooien en clubkampioenschappen 

Ook in 2022 konden de BAN-toernooien en de clubkampioenschappen helaas niet plaatsvinden. De 

clubkampioenschappen niet, omdat pas in maart 2022 de laatste Corona-maatregelen vervielen.  

En door de Corona konden de BAN-toernooien niet goed worden voorbereid, waardoor wegens te 

weinig deelnemers de toernooien helaas moesten worden geannuleerd.  

In 2023 zullen zij wél worden georganiseerd en zijn de voorbereidingen reeds gestart.   
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4 Verslag Trainers Commissie (TRC) 
Als taak heeft de TRC: 

• Het samenstellen van de teams 

• Rekening houdend met ontwikkeling van de spelers 

• Wie in welke klasse komt spelen 

• De mogelijkheden van de spelers onderling en als team 

• Het samenstellen van de trainingsgroepen 

• Het maken trainingenplanningen, volgens afgestemde startseizoenplanningen BAN 

• Het geven van de trainingen 

• Het coachen van de spelers van de wedstrijden 

• Het zorgdragen dat de spelers zich ontwikkelen, om door te stromen qua leeftijd of spel niveau. 

Tijdens een bezoek van de thuiswedstrijden eindseizoen 2021-2022, is op het laatstgenoemde punt door 

de voorzitter van de TRC een project “Coach de coach” voorstel gemaakt en voorgelegd aan het bestuur. 

Het bestuur heeft hier akkoord aan gegeven. Hierdoor heeft de trainerscommissie een belangrijk 

uitdaging en realisatie project “Coach de coach” erbij gekregen. Het project “Coach de coach” houdt in 

dat de trainers gecoacht worden door Bart-Jan den Hollander en Willem Munnik. Hiervoor is er een 

verdeling gemaakt over trainers groep tijdens de trainingen. Door Bart-Jan den Hollander: Richard de 

Jong en Redmar Blik. Door Willem Munnik: Olaf Bijlsma en Thomas Smeding. Binnen de TRC is vooraf 

vastgesteld waar aandacht aan gegeven moet worden en welke vervolgstappen daarachter liggen. 

Hierdoor moet het doorgroeien van de spelers in de spelersgroepen vereenvoudigd worden. 

Een paar technische aandachtspunten hiervoor zijn: 

• Racket positie bij of na bepaalde slagen 

• Het lopen naar en van de shuttle 

• Positie bepalen in het veld 

• Tactische mogelijkheden 

• Hoe het spelen van Dubbelspel en Gemengd dubbelspel systemen. 

Door de trainers wordt gekeken naar: 

• De inhoud en opbouw van de oefeningen 

• De uitleg van de oefeningen 

• Het geven van technische aanwijzingen. 

De trainers hebben op de laatste donderdag van de maand of zaterdag (De Bieshaar) een realisatie 

gesprek, waarbij aandacht wordt gegeven aan lopende aandachtspunten. 

In de Seizoenstartplanning Ban TRC 2022-2023 zijn de evaluatie feedback gespreken en TRC-overleggen 

vastgelegd. In de TRC overleg wordt dit jaar extra veel aandacht gegeven aan het project “coach de 

coach” met alle trainers en assistent trainers waarbij alle punten en beeldopnames besproken en 

behandeld worden. De evaluatie van het project “coach de coach” is in april 2023. 

Uit het evaluatie moment zal blijken of de tijdsduur voldoende is of dat het project verlengd gaat 

worden.  
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5 Verslag van de activiteitencommissie 
Leden activiteitencommissie (AC) 

De BAN Activiteitencommissie bestaat uit: Mieke van den Bosch, Kevin van den Burg, Adriana van Doorn, 

Chris Ketterink, Richard de Jong, Diantha Cannegieter, Jaap van Woudenberg, Merel de Groot en Sacha 

van Hal. 

Richard heeft aangegeven te gaan stoppen met de Activiteitencommissie na het Blacklight toernooi van 

2023 en Jaap heeft aangegeven vanwege studie minder te kunnen doen in de commissie. 

Activiteiten 2022 

In 2022 zijn er gelukkig weer enkele dingen georganiseerd, waaronder: Speedmintonnen, een pubquiz en 

het Hindernissen toernooi. Helaas heeft ook dit jaar vanwege corona het Blacklight toernooi geen 

doorgang kunnen vinden. 

Vooruitzicht 2023 

In 2023 hopen we weer leuke activiteiten te organiseren. In ieder geval staan dit jaar weer het Blacklight 

toernooi op de planning en weer een Ouder-Kind toernooi. Maar zoals ieder jaar: Ideeën voor 

toernooien zijn altijd welkom! 
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6 Verslag van de webcommissie 
Leden webcommissie 

Website: Chris Ketterink, Kevin van den Burg en Julie Koster 

Nieuwsbrief: Dennis de Waard 

Sociaal media: Elvira van Zwieten en Kevin van den Burg 

Website 

In 2022 zijn er weinig zichtbare elementen op de website veranderd. Op de achtergrond is er een betere 

integratie gemaakt tussen de agenda van de SRO en die van BAN. Hierdoor is onze agenda actueler en 

worden veranderingen in zaalhuur sneller en beter op de website doorgevoerd. 

Doelstellingen dit jaar 

De doelstellingen voor dit jaar zijn om de agenda integratie af te ronden zodat ook uitzonderingen 

sneller zichtbaar komen. Verder is het doel om de site sneller te maken. De tijd voordat de site geladen is 

zal dan korter zijn. 

Zijn er nog ideeën voor het verbeteren van de website? Mist er nog iets op de website? Wij horen graag 

van jullie op webcommissie@banbadminton.nl. 

  

mailto:webcommissie@banbadminton.nl
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7 Verslag van de BAN vertrouwenspersonen (VCP) 
Leden commissie: René Kosten en Denise Lammers 

Voor de twee vertrouwenscontactpersonen (VCP's) van BAN was het jaar 2022 rustig. 

Bij het begin van de jeugdcompetitie heeft René zich voorgesteld aan ouders van de competitie spelende 

jeugd en hierbij vermeld dat ook Denise Lammers VertrouwensContactPersoon is.  De ouders is verteld 

waaruit de rol van de VCP bestaat en hoe zij te benaderen zijn.  

Er zijn enkele berichten gepubliceerd op social media (Facebook en Instagram) met de nadruk op samen 

sportief spelen. 

Denise is vanuit haar rol als VCP benaderd om tijdelijk in een ad hoc klachtencommissie deel te nemen, 

samen met Chris Francke. 
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8 Verslag barcommissie 
Inleiding 

De barcommissie bestaat op 1 januari 2022 uit een groep van een kleine 20 vrijwilligers en daar zijn 
gedurende het jaar een 4-tal vrijwilligers bijgekomen en 1 lid is vertrokken. 
Het COVID-19 virus heeft ook dit jaar een nadrukkelijke rol heeft gespeeld in de baractiviteiten en 
daardoor ook in het financiële resultaat.  
 
Bar activiteiten: 

Bar diensten gedraaid door Esther, Chris F., Wim, Demiek, Helene, Chris K., Frenk, Meike, Jan, Huub, Wil 
en ondergetekende. 
Adriana van Doorn heeft de boodschappen voor Icoon verzorgd. 
Mijn dank aan deze vrijwilligers. 
 
Voor volgende evenementen zijn bardiensten gedraaid: 
Icoon 

- Competitie (6 en 20 feb, 20 mrt, 18 sep, 2, 7, 8 en 9 okt, 6, 19 en 20 nov, 9, 10, 11 en 16 dec) 
- 2 trainingsdagen (10 en 11 sept) 
- Indo toernooi (18 juni) 
- Amersfoorts Recreanten toernooi (13 nov) 
- Hindernissen toernooi (16 dec) 

Bieshaar 

- Hiervoor wordt geen rooster gemaakt. Op een uitzondering na zijn altijd één of meerdere 
mensen aanwezig die de bar bemensen: 
Dank aan: Chris, Edwin, Huub, Frenk en ondergetekende 

- Ondergetekende zorgt dat de boodschappen voor de bar in de Bieshaar worden gedaan.  
 
Opmerking: 

• Helaas moesten, door o.a. COVID-19, diverse toernooien in het voorjaar worden geannuleerd. 
Hieronder: Blacklight, BAN open en Clubkampioenschappen 

• Nieuw en positief was het Indo toernooi. 
Georganiseerd door en onder verantwoordelijkheid van Olaf en waarvoor BAN de bar heeft 
verzorgd. 

• Als de recreanten spelen op de woensdag in Icoon en donderdag in de Bron wordt geen 
bardienst gedraaid. Vanuit die groepen is tot op heden niet genoeg interesse. Niet om na afloop 
iets te drinken, laat staan om als vrijwilliger de bar te draaien. 
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Financieel 

 

 
 
De bar heeft een positief resultaat behaald: 1.481,41 euro 
 
Opmerking: 
Zettle brengt 1,95% als onkosten/toeslagen in rekening en geen abonnementskosten. 
 
Overdracht Marcel naar Mark 

In najaar heeft Mark de Leeuw contact met mij (ondergetekende) gezocht en aangegeven dat hij 
interesse had om mijn rol als verantwoordelijke/trekker van de barcommissie over te nemen. Na een 
paar gesprekken is beslist om de overdracht te starten en daar rustig de tijd voor te nemen. Alle lopende 
zaken in 2022 neem ik nog voor mijn rekening. Vanaf 1 januari zal Mark de lopende en dagelijkse gang 
van zaken uitvoeren. In de komende ALV willen we dit formaliseren.  
Ik neem zeker geen afscheid van de barcommissie en blijf backup voor Mark en zal ook zeker bardiensten 
blijven doen. 
 
Plannen 2023 

Doordat we zo weinig hebben kunnen spelen zijn ook de meeste plannen voor 2022 niet gerealiseerd en 

staan ze opnieuw op de planning 

- De (senior) competitieteams inzetten voor bardiensten 
Op dit moment is het zo dat grootste deel van de barvrijwilligers uit de (woensdag) recreanten 
groep komt. Dat is een vreemde situatie. Competitiespelers verwachten wel dat de kantine open 
is, maar (op enkelen na) helpen niet door eens een bardienst te draaien. Voorstel is daarom om 
vanaf komend seizoen per dagdeel een team aan te wijzen die zelf onderling regelt welke, 
minimaal 2, leden een bardienst draaien. Ook ouders van jeugdteams gaan wat mij betreft 
bardiensten draaien. 
Randvoorwaarde daarbij is dat iemand die bardienst draait het IVA certificaat moet hebben (kost 
30 minuten om het te halen) 

- Apparatuur/Meubilair Bieshaar/Icoon 
De SRO maakt zelf geen gebruik meer van de kantines en laat ons gebruik maken van hun 
apparatuur. Zolang die werken is dat prima. Onderhoud/Schoonmaak van de apparatuur (bv de 
frituurinstallatie) moeten we vanaf nu zelf doen. 
Voor onderhoud van de Bieshaar probeer ik met de TTV Hoogland (als medegebruiker van de 
kantine) afspraken te maken. 
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Dat betekent dat we in de toekomst rekening moeten gaan houden met investeringen in nieuwe 
apparatuur en kosten voor onderhoud die we tot nu toe niet hadden.  
Voorstel is om voor de bar ook een begroting/balans winst&verliesrekening te maken. 
Actueel probleem: de vaatwasser in Icoon is zo lek als een mandje en kan niet meer gebruikt 
worden. Met SRO moeten afspraken over reparatie/vervanging worden gemaakt. 

- Gebruik PIN versus contanten 
Het blijkt dat nog slechts een enkeling met contact geld betaalt. Verreweg de meeste betalingen 
worden met PIN uitgevoerd. Voor de barleden en de administratie is het gebruik van PIN een 
flinke lastenverlichting en is de controle veel eenvoudiger. 
Vanaf 1 januari 2023 zal in de Bieshaar alleen nog met PIN betaald kunnen worden 
Voorstel is om dit vanaf de zomer (ingang nieuwe seizoen) ook door te voeren voor Icoon. 
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9 Verslag wervingscommissie 
Inleiding 

De wervingscommissie informeert belangstellenden en werft van nieuwe leden via uiteenlopende 

activiteiten. 

De commissie bestaat uit: Anouk Molenkamp, Niels van Rijn, Marcel Stortelers en Huub Wiltschut.  

Met enige regelmaat overleggen we over het organiseren en uitvoeren van nieuwe activiteiten.  

In 2022 zijn we bezig geweest met de volgende activiteiten: 

• Publicaties 

• BAN Open Dag 

• Amersfoort Aangenaam 

• Proeflessen 

• ProbeerBadmintonNu 

 

Publicaties 

In het huis-aan-huisblad ‘de Stad Amersfoort’ verschenen de artikelen:  

Badminton is een sociale sport voor iedereen  

Onderscheiding BAN trainer 

Badminton voor iedereen 

BAN badminton door heel Amersfoort 

Badminton op de Stadring 

Open dag bij BAN badminton 

Nieuwe jeugdgroep bij BAN badminton  

 

Ook op onze eigen website, Facebook en Instagram worden activiteiten gepromoot en verschijnen 

verslagen van activiteiten.  

Daarnaast zijn flyers gemaakt en verspreid, onder andere via scholen, buurtsportcoaches en huis aan 

huis actie in een deel van Vathorst. 

BAN Open Dag 

Op zaterdag 24 september organiseerde de BAN wervingscommissie de BAN open dag. Met rum 40 

bezoekers was dit evenement een grandioos succes. Met de hulp van ongeveer 20 enthousiaste 

(junioren en senioren) leden konden de belangstellenden zelf ervaren hoe leuk, gevarieerd en uitdagend 

badminton is en genoten zij van de goede sfeer. Een aantal bezoekers meldde zich aan voor ‘Probeer 

Badminton Nu’. 

De wervingscommissie is vastbesloten de BAN open dag jaarlijks te organiseren. 
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Amersfoort Aangenaam 

In 2022 was de BAN wervingscommissie alle keren met een stand aanwezig bij ‘Amersfoort Aangenaam’, 

de informatiemarkt voor nieuwe stadsbewoners. Zij worden door de Gemeente uitgenodigd om naar de 

Joriskerk op de Hof te komen waar allerlei culturele en sportverenigingen zich presenteren. Elke keer 

tonen mensen belangstelling voor badminton en zij komen soms naar de proeflessen. 

Proeflessen 

In 2022 hebben 43 mensen contact opgenomen. Zij kregen informatie en zijn uitgenodigd voor 

proeflessen.  

Probeer Badminton Nu  

Probeer Badminton Nu is een wervingsactie, opgezet vanuit de badmintonbond (BNL). Mensen konden 

zich aanmelden via een speciale site van de bond en bij een vereniging 10 lessen/trainingen volgen voor 

25 euro. BAN heeft hieraan meegedaan en met succes.  

Bij de junioren waren er 2 deelnemers. Een van hen heeft daadwerkelijk deelgenomen, de ander kon 

alleen op donderdagavond en daar was geen plek. Deze  kinderen hebben mee getraind met de junior 

recreanten bij Redmar, en Richard en op zaterdag bij Ton, Thomas en Jeroen.  

Bij de volwassenen waren er 28 aanmeldingen. Twintig van hen hebben daadwerkelijk deelgenomen. 

Deze groep is door Andy Basran getraind en hebben media december hun laatste les gehad. 

8 Deelnemers hebben zich daarna als lid aangemeld. DE overige 8 deelnemers zijn op de wachtlijst gezet 

en worden in 2023 opnieuw uitgenodigd om deel te nemen aan de lessen.    

Plannen 2023 

We willen veel, maar zijn met een erg beperkt aantal mensen. De meesten zijn ook op andere vlakken 

actief binnen de vereniging of niet eens lid meer. Daardoor is de vraag wie komt ons ondersteunen en in 

de commissie helpen?  
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10 Leden continuïteitscommissie (CC) 
Willem Munnik (Technische Commissie), Marcel Stortelers (Bar Commissie), Kevin van den Burg 

(Activiteiten Commissie). 

In het geval van ontstentenis of belet van alle bestuurders dan is deze commissie bevoegd tot het 

verrichten van bestuursdaden. Deze bestuursdaden worden voor wat betreft de daden gelijkgesteld met 

die van een bestuurder. 

11 Rooster van aftreden van bestuursleden 

 
Naam Gepland aftreden Bijzonderheden  

Huub Wiltschut 2023 Herkiesbaar*  

WimJan Egtberts 2024  

Sonja Koster 2025  

Chris Ketterink 2026   

Jan Molenkamp 2027  

 

Mocht er een tegenkandidaat zijn voor de functie van secretaris, dan stelt Huub zijn functie beschikbaar.  
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12 Verslag penningmeester 
Penningmeester: Chris Ketterink 

Winst en verlies 2022 

2022 is weer een normaal jaar geweest terugkijkend op corona. De contributie inkomsten is een stuk 

lager dan begroot. Het ledenaantal stijgt sinds eind 2022 en dit is dan financieel in 2023 terug te zien. 

De zaalhuur kosten vallen in 2022 lager uit dan begroot doordat het ledenaantal pas laat in het jaar 

omhoogging. Hierdoor is er een groot deel van het jaar minder zaalruimte nodig geweest dan van 

tevoren gedacht. 

Eind 2022 heeft BAN nog onverwacht een corona subsidie á € 7000 ontvangen. Deze teruggave heeft 

ervoor gezorgd dat BAN een positief resultaat heeft behaald in 2022. 

Kascontrole 

Op 13 maart heeft de kascontrole plaatsgevonden over het boekjaar 2021 door Volker Min en Thomas 

Smeding. 

Voorstel resultaat 

Het voorstel is om het resultaat van 2022 aan de reservering trainers toe te voegen. 

 

Begroting 2023 

Het bestuur had besloten om de prijsindexatie niet in één keer aan het begin van 2023 door te 

berekenen maar in twee delen. Dit heeft als gevolg dat de contributie voor de 1e helft van 2023 met 4% 

is verhoogd en in de 2e helft van 2023 met 4% wordt verhoogd. 

De zaalhuur kosten zijn berekend op de huidige en verwachte reserveringen. Hierin zit ook de indexatie 

van de SRO van 8,5 % verwerkt.  
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Bijlage I: Balans 1-1-2022 t/m 31-12-2022 

 

 

Toelichting: 

1) Eind 2022 onverwacht nog een corona subsidie ontvangen 

2) Clubkleding: geen eigen voorraad meer 

3) Waarborg sleutels bij SRO ingeleverd en verlies à  15 euro in 2022 afgeboekt 

4) Kas activiteitencommissie per 31-12-2022 opgeheven 

5) Incasso contributie 1e helft 2023 heeft al in 2022 plaatsgevonden  

6) Het bedrag voor reservering kleding wordt per 1-1-2023 omgezet in reservering jeugdkamp 

 



 

 

Bijlage II: Verlies- en winstrekening en begroting 

 


